

MENU ENFANT



BURGER AU FROMAGE

Galette de boeuf, fromage cheddar, laitue et tomate. Servi avec des frites ou une salade.

11.00



POUTINE

Poutine Classique ou Poutine Saucisses



MINI GOGOS

3 Mini Gogos. Trempelette au choix: Mayo régulière ou mayo miel & moutarde. Servis avec frites ou une salade.



MAC'N' CHEESE

Mac'N Cheese classique ou Mac Dog



GRILLED CHEESE

Grilled cheese classique ou Grilled cheese bacon. Servi avec frites ou une salade.



TENDRES DE POULET

2 Tendres de poulet panés servis avec une sauce mayo au miel & moutarde, accompagnés de frites ou d'une salade.

11 ANS ET MOINS

Servi avec une boisson gazeuse ou du jus et nos délicieux beignets!
Servis avec un choix de sirop au chocolat ou au caramel.

CHILDREN'S MENU



CHEESE BURGER

Beef patty, cheddar cheese, lettuce and tomato. Served with fries or salad.

11.00



POUTINE

Classic Poutine or Sausage Poutine



MINI GOGOS

3 Mini Gogos. Dips: Mayo or honey & mustard mayo. Served with fries or salad.



MAC'N' CHEESE

Classic Mac'N Cheese or Mac Dog



GRILLED CHEESE

Classic grilled cheese or Classic grilled cheese with bacon. Served with fries or salad.



CHICKEN TENDERS

2 Chicken tenders served with honey & mustard mayo and fries or salad.

11 YEARS OLD & UNDER

Served with a soft drink or juice and our delicious donuts! Served with a choice of chocolate or caramel sirop.